
 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 2. april 2014 
 
Dagsorden: 
 
 
1. Godkendelse af sidste referat 
2. Opfølgning på aktioner 
3. Emner til afklaring 
4. Eventuelt 
5. Næste møde 
 
---------------------- 
 
Til stede: Anders, Torben, Poul, Kim, samt lækre boller og kage. 
 
1: Godkendt 
2: Anders er i positiv kontakt med bhv og kommune ang parkering. De vil henvende sig til ham i 
løbet af næste uge. Legeplads mangler stadig lidt maling. Der inviteres til petanque, øl og maling af 
legeplads på fredag kl 18.30. Kim kontakter igen GE Fibernet ang tilbud. 
Det var rigtig godt med fælles hækklipning i forsommeren. Det forventes at hækklipning omkr 
legeplads forløber lignende fremover.  
Budget gennemgås. Vejfond kører fint. Vi sparer op. 
3: Nej. 
4: Generalforsamling den 3. okt. kl 19.00 i Pouls garage. Best. køber ostebord og pølse, samt 
bestik. Kim indkalder. 
 
Til dagsorden:  
-Hvem afholder generalforsamling 2016 ? 
-Bestyrelses indstiller at vi foretager skift af bank. Dette betyder ændring af vedtægt paragraf 11, 
som siger:" Der indsættes hvert år et passende beløb på en konto, der er bundet til vedligeholdelse 
af vej- og stiarealer. Bidraget fastsættes på den ordinære generalforsamling. Beløb på denne 
konto kan kun hæves af kassereren ifølge med et bestyrelsesmedlem". Ny formulering: "Der 
indsættes hvert år et passende beløb på en konto, der er bundet til vedligeholdelse af vej- og 
stiarealer. Bidraget fastsættes på den ordinære generalforsamling. Beløb på denne konto kan kun 
hæves af kassereren ifølge med et bestyrelsesmedlem. Kontoudtog fremlægges på den årlige 
generalforsamling". 


